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Art: Medlemsmöte

Plats: Klubbstugan

Antal närvarande:    30 medlemmar

§ 11 Mötets öppnande

Vice ordförande Heléne Eliasson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

§ 12 Val av justerare

Mats Berglund valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll.

§ 13 Fastställande av dagordning

Dagordning föredrogs och fastställdes

§ 14 Föregående protokoll

Godkänns och läggs till handlingarna.

§ 15 Rapporter

Ekonomi

Balans- och resultatrapport delades ut bland mötesdeltagarna och bifogas originalprotokollet. Vi 
ligger bra till ekonomiskt och intäkterna kommer att öka framöver på grund av kurserna. En del 
kostnader har blivit högre än väntat, bl.a. snöskottningen.

Utskott/arbetsgrupper

● Avel & Hälsa

1. Mental

Vi har haft en beskrivarutbildning. Hårt tryck på MH och BPH. En testledarutbildning planeras 
senare i höst.

2. Utställning

Vi kommer att ha en utställning i februari 2019 i samarbete med SKK samt vår sedvanliga 
majutställning.



     

● Prov & Tävling

1. Bruks o lydnad

Närmast i tid har vi en lydnadstävling 1 sept, startklass med 16 anmälda.

Vi har en söktävling 29 september, det behövs folk till olika uppdrag.

2. Agility

Tävling 8-9 september med 900 starter. Det behövs folk i köket.

3. Rally

Inga tävlingar planerade i höst.

4. Specialsök/NoseWork

Tävling 15 september. Totalt 90 ekipage anmälda. Även då behövs folk i köket och övriga funktionärer.

● HUS

Kursanmälningar är utlagda för höstens kurser. Agility, valp, allmänlydnad och tävlingslydnad är på 
gång.

● Samhällsnytta

1. Patrullhund/Räddningshund

Hemvärnet har övning på Deltat 27-28 september. De kommer även att vara på vårt område, så både 
skott och grönklädda personer kan förekomma.

● Organisation

1. Kök

Inget att rapportera.

2. Stuga o mark

Inköpt en trimmer som är väl använd redan. Finns en elektrisk och en röjsåg. Fritt att använda för den
som vill. 

Vi har precis fått utredningen om vårt avlopp och hur det ska åtgärdas. Kommer att tas snarast i 
styrelsen.

Häckplantering har påbörjats med ”bollpil”. Även rosor och syrener finns, är på ”rotning” just nu.

3. IT/Info/Sponsor

Inget att rapportera.



● Styrelsen 

Hundens vecka

Vecka 37 arrangeras Hundens vecka av Studiefrämjandet. Ska försöka göras rikstäckande. Vi har ett 
program med aktiviteter och föreläsningar som bifogas originalprotokollet.

Ekonomiska prioriteringar 

Meta redovisar vilka ekonomiska prioriteringar som har gjorts i styrelsen: Belysning, avlopp, VVS är 
det viktigaste att åtgärda nu.

Vad gör vi i klubben?

Meta informerade om vår verksamhet i stort och visar statistik på antal starter och deltagande på 
våra tävlingar i bruks, lydnad, agility, rally, MH/BPH/MT och på utställningarna. 

Kursverksamheten redovisades med antal kurser och deltagare samt annan folkbildning i samarbete 
med Studiefrämjandet.

Summa summarum ger det 1 274 ”starter” samt kurser. Vi har en omfattande verksamhet som kräver 
att det finns funktionärer och andra som kan hjälpa till.

Statistiken bifogas originalprotokollet.

Vad behöver  klubben?

Meta fortsatte att prata om vad klubben behöver för att bibehålla eller öka verksamheten. Det krävs 
funktionärer, instruktörer och framförallt fler engagerade medlemmar. Nyckelpersoner behövs i alla 
delar.

Frågan ställdes till mötet hur vi ska uppnå ett större engagemang. Ett förslag lyftes att vi kontaktar 
kursdeltagare efter avslutad kurs för att följa upp hur det går och på så sätt kanske få dem att stanna 
kvar som aktiva medlemmar. 

Hur når vi våra mål?

Meta uppmande medlemmarna att komma med idéer och förslag. Går att lämna till styrelsen eller i 
vår förslagslåda som finns i hallen.

Regelrevidering

Nya regler ska gälla från 1 januari 2022 och 5 år framåt. Senast 31 december vill SBK få in synpunkter 
från klubbarna. Vi kommer på något sätt titta på det här för att lämna våra synpunkter. Förslag att vi 
ordnar temakvällar för respektive regelområde i oktober.

Värdegrund

Meta lyfte upp arbetet med den värdegrund vi har jobbat fram tidigare och gick igenom den. Vi 
måste alla fundera och tänka till på hur vi agerar och tar hand om varandra. Förslag lämnades att ta 
hit Stig Wiklund, inspirationsföreläsare, för en inspirationskväll.



§ 16 Övriga frågor

Vi har fått en stor bildskärm från en av medlemmarnas arbetsplats. Vi måste hämta den själv, finns på
arbetsplatsen inne i stan. Behövs ett antal personer och släpvagn för att hämta den. Vi bör hämta den
inom en månad. Styrelsen ordnar så att den blir hämtad.

Klubbkläder (västar och regnställ) finns att prova för ganska snar beställning.

§ 17 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid tangenterna:

_________________________________________

Karin A Larsson

Justeras:

__________________________________________

Heléne Eliasson, mötesordförande

Justeras:

__________________________________________

Mats Berglund


